
Referat af skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 28. januar 2025- kl. 17.30 -19.30 

Tilstede: Kristina, Preben, Stina, Ann, Mette, Maja, Micheal, Christina, Kenneth, Michala 

Referent: Michala 

 

Dagsorden 
 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Eventuelle bemærkninger samt punkter til eventuelt 

2.  Godkendelse af 

referat fra sidste 

møde 

Referatet er godkendt 

3.  Elevrådet Almenafdelingens elevråd: Der arbejdes med inddragelse af elevernes synspunkt bl.a. ift. morgensang.  
Center elevråd Lumby – intet nyt 
Centerelevråd Søhus: elevrådet har sammen med almenskolens elevråd søgt om midler fra puljen ”Børnene bestemmer”. De to elevråd 
har modtaget 100.000 kr til deres fælles projekt.  
Elevrådene har udvalgt tre projekter som deres kammerater i udskolingsklasserne skal stemme om i løbet af foråret, både i center og 
almen klasser på Søhus skolen.  
 

4.  Lejrskoler De økonomiske rammer i almen afdelingen betyder desværre, at det ikke længere er muligt at afholde lejrskole som tidligere (2 
overnatninger på udvalgte årgange). Hvad kunne være et godt alternativ til lejrskolen, hvordan kan vi gøre noget godt for børnene, der 
svarer den positive effekt af en lejrskole.  
Der er forslag om, at nedsætte en mindre gruppe af forældre og ledelse, der kan kigge på mulighederne. Michael WJ og Christina K 
vender tilbage med et oplæg til en arbejdsgruppen. 

5. Mangfoldig fritid Skoleafdelingen har søsat en indsat med over skriften ”Mangfoldig fritid”, hvor der bl.a. arbejdes med inddragelse af elevernes idéer og 
ønsker i SFO. Dette kobles sammen med arbejdet med de ”Styrkede pædagogiske lærerplaner.  

6. Trivsel 365 Personalets trivselsmåling  
Ledelsen fortalte om hovedtendenserne i de to afdelinger samt hvordan man planlægger at følge op.  

7. Princip for skole-

hjemsamtaler 

Der er opbakning til det nuværende princip. 
Det understreges, at der i almen er to årlige skole hjem samtaler, den ene er fast for alle forældre, og den anden er et tilbud, hvor 
forældrene bliver tilbudt en samtale og kan ønske at møde forskellige faglærere. Christina taler med medarbejdergruppen ift. 
tydeligheden omkring samtale nr. to 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Princip for alkohol Princippet er godkendt.  

9. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Forvaltningen:  
 
Nyt budget meldes ud d. 13/3. Der er endnu en del ubekendte.  
Regnskabsåret 2024 endte med et pænt overskud.  
 
Almen: der startes forårs SFO i den kommende tid.  
Der er indskrevet 18 elever i den kommende 0. klasse  
 
Bestyrelsen: Ann sidder med som repræsentant i skoleafdelingens ”advisery board” sammen med borgmester, børne og 
ungerådkvinde, de faglige organisationer, formanden for skolelederforeningen, repræsentant fra fælles elevrådet m.fl.. Det er en ret stor 
gruppe med en bred repræsentation. Der er fokus på styrkelse af klassefællesskaber, trivsel og mangfoldige læringsmiljøer. Næste 
møde ligger i marts / april, 
.  

10. Personale Centerafdelingen 
Har ansat nye pædagoger både indskoling, mellemtin og udskolingen, samt nye lærere til indskolingen og på 7. klassetrin.  
 
Almen 
Der rykkes rundt i skemaerne ifm. forårs SFO og ansættes også en pædagogiske assistent i tidsbegrænsede stillinger.  
Ny 7 års studerende starter i februar.  
 

11. Punkter til næste 

møde 

Se årshjulet.  
Lejrskole, evt. opfølgning ift. arbejdsgruppe.  

12. Eventuelt   


